
Protokół Nr 31/22 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego, 

Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Finansowo Budżetowej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu  24 listopada   2022r. w Starostwie 

Powiatowym  w Siemiatyczach. Posiedzenie trwało od godz. 1400 do godz. 1455.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji Rady według załączonych list obecności.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

Porządek posiedzenia: 

1. Analiza i opiniowanie projektu budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok 

2. Sprawy różne

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej Bożena Teresa 

Bujno.

Przewodnicząca obrad Bożena Teresa Bujno otwierając wspólne posiedzenie komisji powitała 

serdecznie panów Starostów, przewodniczących komisji, wszystkich członków komisji oraz 

Skarbnik Powiatu Teresę Kłopotowską, Sekretarz Powiatu Agatę Androsiuk, Elżbietę Malinowską 

pracownika Biura Rady Powiatu   i Agnieszkę Bolewską Iwaniuk z Katolickiego Radia Podlasie.

Przewodnicząca obrad Bożena Teresa Bujno poinformowała, że dzisiejsze posiedzenie ma 

nieco inny charakter – zebraliśmy się po to, aby zaopiniować projekt uchwały w sprawie budżetu 

na rok 2023.

P – kt 1.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który zaznaczył, że o szczegółach powie pani Skarbnik, która 

najbardziej zna szczegóły projektu budżetu ale w kwestii wprowadzenia do projektu uchwały 

budżetowej na rok 2023 pokaże na wskaźnikach, jaki jest wzrost wydatków na cele inwestycyjne. 

Pewnie państwo wiecie, że „na dzień dobry”, na początek roku planujemy wydatki majątkowe czyli 

inwestycyjne na poziomie ponad 64 mln zł. co stanowi prawie 53% całego budżetu powiatu 

siemiatyckiego. Trzeba też od razu dodać, że nie są to na chwilę obecną wszystkie wydatki 

majątkowe budżetu bo w międzyczasie pojawiły się decyzje ministra sportu co do zadań na terenie

szkół powiatu siemiatyckiego: Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie i Zespołu Szkół 

Rolniczych w Ostrożanach na kwotę około 1.160.000 zł. więc to już trzeba dodać ale pojawią się 

jeszcze dodatkowe środki na drogi w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Starosta 

wyraził opinię, że wszystko idzie w dobrym kierunku. Wnioskowaliśmy o kwotę z Rządowego 

Funduszu na 9,5 mln zł., Starosta poinformował, że jest dobrej myśli że ta kwota również wejdzie 

do budżetu na początku roku z tym, że na rok 2023 przewidzieliśmy 6.077.000 zł. a na rok 2024 – 

3.388.000 zł. Starosta Marek Bobel wyraził opinię, że w niedługim czasie do tych kwot, które 

państwo radni mają w projekcie uchwały budżetowej dojdzie ponad 7 mln zł. , co będzie najwyższą
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kwotą jaką kiedykolwiek w powiecie siemiatyckim przeznaczono na inwestycje. Rok 2011 – 8,5% 

na inwestycje, rok 2012 – 10,09%, rok 2013 – 12,54%, rok 2014 – 7,26%, rok 2015 – 11,38%, rok 

2016 – 20,69%, rok 2017 – 23,26%, rok 2018 – 47,23%, rok 2019 – 31,41%, rok 2020 – 14,13%, 

rok 2021 – 25,85% i rok 2022  kończy się wynikiem 45,18% wydatków inwestycyjnych w budżecie 

powiatu siemiatyckiego. Starosta przypomniał, że rok 2023 – projekt na chwilę obecną zakłada 

wydatki inwestycyjne na poziomie 52,76%, z pewnością będą one większe.

Głos zabrała Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska, która poinformowała, że dochody na 2023 

rok przewidujemy w wysokości 119.219.900,26 zł. Dochody bieżące jest to 57.671.871,35 zł. 

dochody majątkowe  61.548.031,91 zł. Wydatki mamy w wysokości 121.443.351,44 zł., wydatki 

bieżące 57.379.025,39 zł., wydatki majątkowe – 64.064.326,05 zł. co stanowi prawie 53%. Mamy 

sytuację, że dochody bieżące są wyższe niż wydatki bieżące o 292.845,96 zł. Deficyt wynosi 

2.223.448,18 zł. z kolei rozchody czyli spłata kredytu będą wynosiły 3.183.448.18 zł. Dochody w 

wysokości 119 mln zł., Na dochody bieżące w wysokości 57.671.871,35 zł. składają się dochody 

zlecone – są to środki, które my otrzymujemy na zadania zlecone, które wynikają z naszej 

działalności. Otrzymujemy:

• na straż pożarną 5.616.112 zł.

• na Skarb Państwa 219.700 zł

Starosta Marek Bobel poinformował, że deficyt budżetu w kwocie 2.223.000 zł. zostanie pokryty 

przychodami z wolnych środków.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że są to wolne środki, które nam zostaną z tego 

roku tak, że nie zaciągamy żadnego kredytu. Są to wolne środki 2.832.322,58 zł. i środki unii 

europejskiej na realizację programu w wysokości 351.125,60 zł, które już mamy na realizację w 

przyszłym roku.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że otrzymujemy: 

• na zadania z zakresu geodezji i kartografii 226.800 zł.  

• na kwalifikację wojskową 39.000 zł

• na nieodpłatną pomoc prawną  132.000 zł. 

• dostajemy też na zadania dotycząca scalania gruntów, są to wydatki bieżące, nie 

majątkowe – 1.647.502 zł. na scalenia obiektu Wierzchuca i 4.727.498 zł. na scalenia 

obiektu Milejczyce

• otrzymujemy na nadzór budowlany 531.000 zł.

• Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie na zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w

rodzinie 18.900 zł. i na Zespoły ds Orzekania o Niepełnosprawności 219.000 zł.

Wśród dochodów majątkowych też zleconych nam – mamy 26.183.000 zł i są to środki na prace 
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scaleniowe i są to wydatki majątkowe na scalenia obiektu Perlejewo – 4.499.661,83 zł. i na obiekt 

Osmola 21.683.338,17 zł. To daje nam na dochodach majątkowych 26.183.000 zł. Ogółem 

dochody zlecone mamy na kwotę 39.906.912 zł.

Powiat ma także dochody własne na zadania. Dochody bieżące w dziale gospodarka:

• gospodarka leśna – 211.969,79 zł. są to środki w wysokości 138.252,48 zł. otrzymane na 

wypłatę ekwiwalentów za zalesianie i 73.717 zł., środki z Generalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych na zwrot kosztów na uproszczony plan urządzania lasów i inwentaryzację 

stanu nadzorowanych lasów

• udziały w PIT-ach i CIT-ach na 2023 rok mamy na kwotę 6.968.965 zł. 

• subwencja oświatowa na 2023 rok wynosi 17.056.685 zł. Część wyrównawcza subwencji 

ogólnej dla powiatów – 5.790.662 zł. i część równoważąca subwencji ogólnej dla powiatów:

5.508.440 zł. razem subwencje i udziały jest to 35.317.752 zł. 

Do bieżących dochodów organu 

• w dziale gospodarka i ochrona środowiska 45.000 zł.

• środki z Funduszu Pracy na realizację zadań Powiatowego Urzędu Pracy – 200.000 zł 

• dotacje na pensjonariuszy Domu Pomocy Społecznej – 165.000 zł. 

• porozumienie z agencją rządową program „Za życiem” - 59.000 zł.

Mamy jeszcze środki na projekty realizowane przez liceum, technikum w Czartajewie – jest 

to 1.084.121,83 zł.

Na dochody majątkowe w wysokości 61.548.031,91 zł.: dochody zlecone na obiekty 

Perlejewo i Osmola i dochody własne w wysokości 35.365.031,91 zł. 

• Starostwo: ze sprzedaży działek 1.020.000 zł. 

• Środki pozyskane z Polskiego Ładu na drogi i strzelnicę to kwota 23.009.057,08 zł.

• dochody z MON na strzelnicę: 3 mln zł. 

• środki unijne w ramach PROW na drogę do Grodziska – 4.979.392 zł. 

• na infrastrukturę wokół Starostwa, są to środki w ramach PROW – 69.761 zł. 

• środki z budżetu na dokumentacje przeprawy mostowej – 273.552 zł.

• do tego dofinansowanie jednostek samorządu terytorialnego na zadania inwestycyjne, 

które powiązane są z danymi gminami, mamy tu dofinansowania na 3.013.269,83 zł. co 

daje nam w sumie 34.345,91 zł. 

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że wydatki mamy na 121.443.351,44 zł. z 

tego wydatki bieżące – 57.379.025,39 zł. ,  wydatki majątkowe – 64.064.326,05 zł. Wydatki 

Starostwa ogólnie mamy na poziomie 54.039.382,56 zł. Wydatki majątkowe w starostwie są na 

poziomie 34.601.577,79 zł. Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że w tych wydatkach 

majątkowych  są scalenia, infrastruktura wokół Starostwa, adaptacja, garażu, droga w strefie i 
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strzelnica.

Wydatki bieżące są w wysokości 19.437.804,77 zł. z tym, że w wydatkach bieżących jest ujęta 

kwota scaleń w wysokości 6.375.000 zł. w wydatkach bieżących są też zadania zlecone  przez 

wojewodę na kwotę 963.900 zł., odsetki – dość istotna pozycja 400.000 zł. i dotacje dla szkół 

niepublicznych – 1.742.480 zł.  To są koszty, które niestety, starostwo musi ponosić.

Powiatowy Dom Pomocy Społecznej – wydatki na 3.487.000 zł. są one w całości pokryte z 

dochodów własnych. Powiat nie dokłada do Domu Pomocy Społecznej, ewentualnie jeżeli są 

prośby o wsparcie w zakupie środka trwałego, co mieliśmy w tym roku. Generalnie Dom Pomocy 

Społecznej finansuje się sam w 100%-tach.

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie – wydatki na 2.263.762,80 zł. są to wydatki bieżące i na 

zlecone przeznaczone jest 237.900 zł , własne – 2.025.862,89 zł. z tym, że Powiatowe Centrum 

otrzymuje również dofinansowania np.. z innych gmin na pokrycie kosztów pobytu dzieci w 

Domach Dziecka czy innych placówkach. Jednostka ma dochody w wysokości 402.580 zł. my jako

powiat dokładamy 1.623.282,89 zł.

Powiatowy Urząd Pracy – wydatki bieżące  wysokości 2.094.290 zł.  z tym, że  wydatki te w kwocie

200.000 zł. pokrywane są z Funduszu Pracy i 12.400 zł. - dochody własne, my dokładamy 

1.881.890 zł.

Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego ma budżet w wysokości 531.000 zł, są to zadania 

zlecone, my w 100%-tach otrzymujemy te środki od wojewody.

Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej: 5.616.112 zł. również są to zadania zlecone 

pokrywane w całości z budżetu państwa.

Zespół Szkół Rolniczych w Ostrożanach ma wypracowane dochody w wysokości 231.504 zł.  

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że wiadomo, że subwencja oświatowa jest w tym 

roku większa niż w ubiegłym ale pomimo wypracowanych dochodów my dokładamy jeszcze 

1.495.113,45 zł. 

Zespół Szkół Technicznych w Czartajewie  - 5.971.904,58 zł. dochody również są dość wysokie: 

436.970 zł. - tyle Zespół Szkół wypracowuje, jest to stołówka plus internat bo wiadomo, że szkoły 

nie prowadzą działalności gospodarczej, są to wpłaty uczniów na wyżywienie i na zakwaterowanie.

Na projekty, na 654.644,51 zł. jako powiat dokładamy 1.281.126,94 zł. 

Zespół Szkół w Siemiatyczach – wydatki są w wysokości 4.837.527,17 zł. w tym projekty to 

436.907 zł. i wydatki bieżące: 4.400.620,17 zł. z tym że Zespół Szkół w Siemiatyczach 

wypracowuje dochód w wysokości 182.240 zł. , powiat dokłada 1.068.057,62 zł. 

Zespół Szkół Specjalnych w Siemiatyczach – wydatki są na poziomie 4.828.058,40 zł. Dokładamy 

po uwzględnieniu subwencji 993.146,20 zł.  

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że chciałaby powiedzieć o strukturze kosztów w 

szkołach: największy udział procentowy mają wynagrodzenia. Ogólnie 70% środków przeznacza 

się na wynagrodzenia natomiast:

4



– w Zespole Szkół Specjalnych w Siemiatyczach jest to 87,22%

– w Zespole Szkół w Siemiatyczach jest to 78,9%

– w Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie jest to 70,97%

– w Zespole Szkół Rolniczych w Ostrożanach jest to 70,19%

Przewodnicząca obrad Bożena Bujno podziękowała pani Skarbnik za bardzo szczegółowe 

omówienie planu na rok 2023.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że pani Skarbnik informowała, że nie 

mamy kredytów a koszty odsetek to 600 tys. zł.?

Skarbnik Teresa Kłopotowska podkreśliła, że są to kredyty zaciągnięte w 2018 roku.  Jest 

zaplanowane 400 tys. zł. odsetek, w roku 2022 płacimy prawie 460 tys. zł. Są to stare kredyty.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że ma kilka pytań: chodzi o  przebudowę, remont drogi 

Milejczyce – Klukowicze, tam przeznaczone jest ponad 3 mln zł. na przebudowę tej drogi. Radny 

wyraził opinię, że jest to za mało. Czy ta inwestycja  będzie rozłożona na lata kolejne?

Przebudowa ul. Kościuszki – na rok 2023 przewidziane jest 6 mln zł. na rok bieżący jest 4 mln zł – 

tyle przyjęto w planie. Jak przedstawia się realizacja wydatków w roku bieżącym? Radny 

zaznaczył, że na razie nie widać tam robót, stąd jego pytanie.

Kolejne pytanie: chodzi o chodnik przy ul. Wysokiej. Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że na 

przyszły rok nie widzi, w tym roku nie widzi realizacji, na kiedy będzie przewidziana realizacja 

chodnika przy ul. Wysokiej, która była obiecywana już wielokrotnie?

Widzimy że sporo pieniędzy jest przeznaczane na scalenia i dobrze że przy okazji scaleń są 

inwestycje drogowe – chwała za to.

Starosta Marek Bobel przypomniał, że mówił  we wstępie że oprócz tych inwestycji, które są 

wpisane zapewne będą inne i oprócz tych czterech dróg, które wymienił jest ulica Wysoka, 

Starosta zaznaczył że ma nadzieję, że ona będzie , czynimy starania ale nikt nie może tego 

zagwarantować bo takiej możliwości prawnej nie ma. Starosta Marek Bobel wyraził opinię że są 

duże szanse na to, aby wszystkie nasze cztery drogi weszły bo są to dobrze przygotowane 

wnioski, dobre projekty. Starosta  wyraził opinię, że w niedługim czasie będziemy mogli ogłosić 

sukces że te drogi powiatowe wejdą do realizacji w roku 2023 a w przypadku drogi Żerczyce – 

Nurczyk 2023 – 2024 bo jest to zadanie 2-letnie. Pozostałe trzy: ulica Wysoka, droga Minczewo – 

Wierchuca, Mielnik – Wajków – są to zadania zaplanowane przez nas do realizacji w roku 2023 a 

droga na terenie gminy Nurzec jest planowana w większości w roku 2023 a kwota dokładnie 

3.388.000 zł planowane jest w roku 2024 jako zadanie dwuletnie. Droga, która padła w pierwszym 

pytaniu jest to droga, która jest w realizacji w ramach Polskiego Ładu dotyczącego PGR-ów – jest 

ona realizowana aktualnie, biegnie przez całą wieś, będzie skończona w roku 2023, Maksbud 

deklarował, że chce to skończyć jak najszybciej.
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Ulica Kościuszki: Starosta Marek Bobel poinformował, że są pewne problemy projektowe, droga 

jest w systemie „zaprojektuj i wybuduj”, jest pewien odcinek, gdzie w trakcie analizy dokumentacji 

okazało się, że projektant popełnił błąd w związku z tym realizacja całości prawdopodobnie będzie 

przełożona na rok 2023. Wykonawca będzie musiał rzucić większe siły i środki  żeby zrealizować 

to w tym terminie, który został ustalony jako termin końcowy, jest tam bodajże 31 października 

2023 roku. Liczymy na to, że poprawi dokumentację na jednym odcinku i będzie to wykonane bo 

nie pozwolimy na to, żeby kwota prawie 10 mln zł. pozyskana przez Powiat Siemiatycki w ramach 

Polskiego Ładu mogła przepaść – na pewno nie przepadnie, na pewno zrealizujemy a czasami są 

różne chochliki szczególnie przy dużych projektach, szczególnie jeśli chodzi o podziały działek że 

mogą pojawiać się „kwiatki”, dobrze że to wyłapaliśmy teraz w fazie wydawania pozwolenia na 

budowę. Będzie to poprawione w niedługim czasie i na pewno zrealizowane terminowo czyli do 31 

października 2023 roku.

Przewodniczący Komisji Paweł Kowalczyk poinformował, że ma pytanie do pani Skarbnik: 

wydatki związane z realizacją zadań własnych dział 801 oświata i wychowanie – wkradł się błąd.

Skarbnik Teresa Kłopotowska wyjaśniła, że jest to na zasadzie, że niektóre pozycje  są w roku 

2022 i kończą się z tym, że żeby zgadzało się to z planem finansowym na rok 2022 więc są ujęte 

w roku 2022 natomiast w 2023 nie są już realizowane, Skarbnik Teresa Kłopotowska 

poinformowała, ze wpisała je profilaktycznie.

Radna Irena Wysocka poinformowała że ma pytanie o niewielkie pieniądze. Zgodnie z 

załącznikiem nr 7 „Zestawienie planowanych kwot dotacji” - tutaj ponownie pojawia się od wielu, 

wielu lat kwota na utrzymanie czystości nawierzchni na dwóch ulicach w Mielniku – 7 tys. zł. 

Radna Irena Wysocka stwierdziła, że kiedy zaczynała być radną w poprzedniej kadencji również 

było to 7 tys. zł. , oraz utrzymanie poboczy na drogach powiatowych na terenie Gminy Mielnik – 5 

tys. zł. Radna Irena Wysocka stwierdziła, że dziś są to już śmieszne kwoty, wynagrodzenie 

pracownika jest dużo, dużo wyższe niż było  kila lat temu, paliwo również bardzo podrożało a te 

kwoty zostają na tym samym poziomie. Jest to przykre i śmieszne. 

Radna Irena Wysocka zwracając się do Starosty zapytała, co będzie z zimowym utrzymaniem dróg

na terenie Gminy Mielnik bo do tej pory, na ten rok jest podpisana umowa a co będzie po nowym 

roku?

Starosta Marek Bobel poinformował, że co do odśnieżania dróg jest przygotowana nowa umowa 

więc prawdopodobnie będzie podpisana w najbliższym czasie. Co do utrzymania czystości i 

koszenia to corocznie ulega ona zwiększeniu w ramach decyzji Zarządu.

Przewodnicząca obrad Bożena Bujno poinformowała o przejściu do zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie budżetu na rok 2023.  Będą głosować poszczególne komisje.

Przewodnicząca obrad Bożena Bujno poprosiła poszczególne komisje o przystąpienie do 

głosowania w sprawie zaopiniowania projektu budżetu powiatu siemiatyckiego na 2023 rok.

• Komisja Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych – 6  głosów za, 1 głos wstrzymujący
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• Komisja Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego - 9 głosów za, 2 głosy 

wstrzymujące

• Komisja Rewizyjna – 3 głosy za

• Komisja Finansowo Budżetowa – 8 głosów za, 3 głosy wstrzymujące.

P – kt 2.

Starosta Marek Bobel poinformował, że najbliższa sesja planowana jest na dzień 5  grudnia  o 

godz. 1000 . Plan jest taki, aby posiedzenie komisji odbyło się o godz. 900 tego samego dnia. 

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że w ubiegłym tygodniu odbył się kończący się w niedzielę

Przegląd Pieśni Religijnej i Paraliturgicznej w cerkwi Zmartwychwstania Pańskiego w 

Siemiatyczach, gdzie nasze Starostwo było współorganizatorem tego przedsięwzięcia. Radny 

Mikołaj Żabiński poinformował, że publicznie, na forum Rady chciałby szczerze podziękować  

członkom Rady i Zarządu i każdemu oddzielnie za to, żeście byli, żeście wspomagali. Oby 

współpraca Zarządu, Rady Powiatu z Dekanalnym Instytutem Kultury Prawosławnej, którego radny

jest wicedyrektorem  rozwijała się jeszcze bardziej. Radny Mikołaj Żabiński serdecznie za 

wszystko podziękował. 

Starosta Marek Bobel podziękował za zaproszenie i za możliwość uczestnictwa w Przeglądzie 

Pieśni Religijnej i Paraliturgicznej wtedy, kiedy jesteśmy zapraszani czy przynajmniej informowani 

zawsze chętnie uczestniczymy.

Przewodnicząca obrad Bożena Bujno poinformowała że jutro w Gminie Perlejewo odbędzie się 

otwarcie dosyć długiego odcinka drogi przez Leszczkę Dużą do granicy powiatu z Powiatem 

Wysokomazowieckim. To zadanie zostało perfekcyjnie wykonane a to dzięki panom Starostom i 

całemu Zarządowi i wszystkim członkom Rady, którzy przychylili się do wykonania tego zadania. 

Przewodnicząca Bożena Bujno serdecznie podziękowała i zaprosiła na otwarcie. Droga jest 

naprawdę piękna.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że pan radny Żabiński wywołał temat przeglądu pieśni 

paraliturgicznej – oczywiście obecność władz Starostwa jest ważna i bardzo się cieszymy że pan 

Starosta zaszczycił swoją obecnością. Radny poinformował, że ma pytanie: pan Żabiński 

wychwalił zaangażowanie, pomoc itd. czy poza dziesięcioma miejscami w internacie w Czartajewie

i wyżywieniem dla dziesięciu osób Starostwo w jakiś sposób wsparło organizację tego przeglądu?

Starosta Marek Bobel stwierdził, że gdyby pan radny wiedział a powinien wiedzieć: żeby 

sfinansować coś, ktoś musi coś chcieć i to w ramach konkursu. W związku z tym, że w ramach 

konkursu na krzewienie kultury Dekanalny Instytut Kultury Prawosławnej nie startował, w związku z

tym żywej gotówki dać nie mogliśmy i nie możemy, nie było takiego wniosku a że był wniosek aby 

zakwaterować – Starosta podkreślił że nie wiedzieliśmy że będzie to 10 osób tylko myśleliśmy że 

będzie to cały internat przez kilka dni w związku z tym nikt nie liczy kosztów tak, jak się panu 

radnemu wydaje. Starosta Marek Bobel przypomniał, że nie liczymy kosztów zakwaterowania 
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policjantów, którzy obsługują Grabarkę i poprosił, aby nie zadawać głupich pytań i nie jątrzyć bo 

nie służy to współpracy. My jesteśmy otwarci i to chyba widać gołym okiem a że niektórych kłuje  

otwartość – Starosta stwierdził, że nie będzie tego komentował.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że otrzymaliśmy od Starostwa sporo materiałów 

reklamowych, którymi również można było obdarować każdego uczestnika przez 3 dni trwania 

konkursu, z puli Starostwa były zakupione różne rzeczy. Rady Mikołaj Żabiński stwierdził, że nie 

chciałby przekładać tego na formę pieniężną ile to było, ważny jest gest a nie finanse.  Rady 

stwierdził, że pytanie jest niestosowne. 

Radny Paweł Kowalczyk zwracając się do radnego Mariusza Pyzowskiego zapytał czy to prawda,

że Przedsiębiorstwo Komunalne wypuszcza ścieki do Kamionki?

Radny Mariusz Pyzowski poinformował, że są to ścieki oczyszczone, poddane pełnemu 

procesowi oczyszczania.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca obrad Bożena Teresa  Bujno 

podziękowała zebranym za przybycie i zamknęła wspólne  posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i  Spraw Socjalnych 

oraz Komisji Finansowo Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNIĄCA  OBRAD

PRZEWODNICZĄCA  KOMISJI                                    

Finansowo - Budżetowej                                          

Bożena Teresa Bujno   

Protokołowała: Elżbieta Malinowska  

8


